



မြန်မာ - ရပ်ရွာလူထုများ ကြံ့ကြံ့ခံရပ်တည်နိုင်စွမ်းရှိလာစေရေး စီမံကိန်း

စီမံကိန်းအမည်	ရပ်ရွာလူထုများ ကြံ့ကြံ့ခံရပ်တည်နိုင်စွမ်းရှိလာစေရေး စီမံကိန်း
စီမံကိန်း အမှတ်စဉ်	၅၁၂၄၂-၀၀၂
နိုင်ငံ	မြန်မာ
စီမံကိန်း အခြေအနေ	အဆိုပြုထားပြီး
စီမံကိန်း အမျိုးအစား/ထောက်ပံ့မှု အမျိုးအစား	ထောက်ပံ့ငွေ ချေးငွေ
ရန်ပုံငွေ အရင်းအမြစ်/ပမာဏ	ထောက်ပံ့ငွေ - သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကြံ့ကြံ့ခံရပ်တည်နိုင်စွမ်းရှိသော ရပ်ရွာလူထု ဦးဆောင်သည့် ဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံကိန်း အထူးသက်သာသောနှုန်းထားဖြင့် သာမန်ငွေကြေးအရင်းအနှီးများအား ထုတ်ချေးခြင်း/ အာရှဖွံ့ဖြိုးရေး ရန်ပုံငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၆.၈၀ မီလျံ ချေးငွေ - သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကြံ့ကြံ့ခံရပ်တည်နိုင်စွမ်းရှိသော ရပ်ရွာလူထု ဦးဆောင်သည့် ဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံကိန်း အထူးသက်သာသောနှုန်းထားဖြင့် သာမန်ငွေကြေးအရင်းအနှီးများအား ထုတ်ချေးခြင်း/ အာရှဖွံ့ဖြိုးရေး ရန်ပုံငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၈၄.၂၀ မီလျံ
ဗျူဟာမြောက် အစီအစဉ်များ	အလုံးစုံပါဝင်သော စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု
ပြောင်းလဲမှုကို မောင်းနှင်သည့် အရာများ	စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် စွမ်းရည် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု မိတ်ဖက်လုပ်ငန်းများ
ကဏ္ဍ/ကဏ္ဍခွဲ	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေး၊ သဘာဝသယံဇာတများနှင့် ကျေးလက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး - ဆည်ရေပေးသွင်းခြင်း - ကျေးလက်ရေလွှမ်းမိုးမှု ကာကွယ်ရေး - ကျေးလက်ဈေးကွက် အခြေခံအဆောက်အအုံများ - ကျေးလက်ရေပေးဝေမှု ဝန်ဆောင်မှုများ
ကျား/မ မျှတမှု နှင့် ကျား/မရေးရာ အမြင်များ ပေါင်းစပ်ထည့်သွင်းခြင်း	ကျား/မရေးရာ အမြင်များ ထိရောက်စွာ ပေါင်းစပ်ထည့်သွင်းထားသည်။
ဖော်ပြချက်	
စီမံကိန်း ဆောင်ရွက်ရခြင်း အကြောင်းအရင်း နှင့် နိုင်ငံ/ဒေသဆိုင်ရာ ဗျူဟာတို့ ချိတ်ဆက်မှု	
အကျိုးသက်ရောက်မှု	ကျေးလက်နေ အိမ်ထောင်စုများ၏ ဝင်ငွေများ ပိုမိုတိုးတက်လာစေပြီး ရပ်ရွာလူထု၏ ရာသီဥတု နှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ အဆိုးကြုံနိုင်ခြေများကို ကြံ့ကြံ့ခံရပ်တည်နိုင်စွမ်း ပိုမို ခိုင်မာအားကောင်းလာစေမည်ဖြစ်သည်။

အကျိုးရလဒ် ရွေးချယ်ထားသည့် ရပ်ရွာလူထု၏ လူနေမှု အခြေအနေနှင့် ကြံ့ကြံ့ခံရပ်တည်နိုင်စွမ်း တိုးတက်လာမည်ဖြစ်သည်။

အကျိုးရရှိဖြစ်ထွန်းမှု ရာသီဥတုဒဏ် ကြံ့ကြံ့ခံနိုင်သည့် ရပ်ရွာလူထု အခြေခံအဆောက်အအုံများ ဖော်ဆောင်ပြီးစီးခြင်း။

စီမံကိန်း နယ်မြေများအတွင်းရှိ အမျိုးသမီးများနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးသူများအတွက် ကြံ့ကြံ့ခံရပ်တည်နိုင်စွမ်းရှိသော အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းများ ဖော်ဆောင်ပြီးစီးခြင်း။

ရပ်ရွာလူထုများနှင့် ဒေသန္တရအစိုးရများ၏ အင်စတီကျူးရှင်းနှင့် အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ စွမ်းရည်များ ခိုင်မာအားကောင်းလာစေခြင်း။

ပထဝီအနေအထားအရ တည်နေရာ

ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ အကြောင်းအရာများ

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်	ခ
ကာယကံရှင်ဆန္ဒမပါဘဲ ပြန်လည်ရွှေ့ပြောင်းနေရာချထားခြင်း	ခ
ဌာနေတိုင်းရင်းသားပြည်သူများ	ခ

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် နှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ ရှုထောင့်များ အကျဉ်းချုပ်

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ရှုထောင့်များ	
ကာယကံရှင်ဆန္ဒမပါဘဲ ပြန်လည်ရွှေ့ပြောင်းနေရာချထားခြင်းဆိုင်ရာ ရှုထောင့်များ	
ဌာနေတိုင်းရင်းသားပြည်သူများဆိုင်ရာ ရှုထောင့်များ	

အကျိုးစီးပွားပတ်သက်ဆက်နွယ်သူများနှင့် ဆက်သွယ်ပြောဆိုခြင်း၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ဆွေးနွေးတိုင်ပင်ခြင်း

စီမံကိန်းရေးဆွဲနေစဉ်ကာလအတွင်း	
စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်စဉ်ကာလအတွင်း	
တာဝန်ခံ ADB အရာရှိ	Ramachandran, Pavit
တာဝန်ခံ ADB ဌာန	အရှေ့တောင်အာရှဌာန
တာဝန်ခံ ADB ဌာနခွဲ	သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်၊ သဘာဝသယံဇာတများနှင့် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာ ဌာနခွဲ၊ SERD
အကောင်အထည်ဖော်သည့် ဌာနများ	စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး နှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ရုံးအဆောက်အအုံအမှတ် ၁၅၊ နေပြည်တော်၊ မြန်မာ

အချိန်ဇယား

မူအားဖြင့် ခွင့်ပြုခြင်း	၂၀၁၇ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၃၀ ရက်
အချက်အလက်များ ရှာဖွေခြင်း	၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇွန်လ ၃၀ ရက် မှ ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇွန်လ ၃၀ ရက်
MRM	၂၀၁၇ ခုနှစ် ဩဂုတ်လ ၁၂ ရက်
ခွင့်ပြုခြင်း	-
နောက်ဆုံးပြန်လည်ဆန်းစစ်သည့်လုပ်ငန်း	-
PDS အား နောက်ဆုံးပြင်ဆင်မွမ်းမံခြင်း	၂၀၁၇ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၂ ရက်

စီမံကိန်း စာမျက်နှာ	https://www.adb.org/projects/51242-002/main
သတင်းအချက်အလက် တောင်းဆိုရန်	http://www.adb.org/forms/request-information-form?subject=51242-002
ထုတ်ပြန်ခဲ့သည့် ရက်စွဲ	၂၀၁၈ ခုနှစ် မေလ ၁၅ ရက်

စီမံကိန်းအချက်အလက်သတင်းလွှာများ (PDS) တွင် စီမံကိန်း သို့မဟုတ် စီမံချက်ဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များ အကျဉ်းချုပ် ပါဝင်သည်။ PDS အား ရေးသားပြုစုနေဆဲဖြစ်သောကြောင့် ကနဦးပုံစံတွင် အချို့သော သတင်းအချက်အလက်များ ပါရှိနိုင်မည်မဟုတ်သော်လည်း အချက်အလက်များ ရရှိလာပါက ထပ်မံဖြည့်စွက်ဖော်ပြသွားမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပြုထားသော စီမံကိန်းများဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များသည် လျာထားဆဲ၊ ရည်ညွှန်း အသုံးပြုရန် လုပ်ဆောင်ဆဲသာ ဖြစ်သည်။

ADB သည် ဤစီမံကိန်းအချက်အလက်သတင်းလွှာများ (PDS) တွင် ပါဝင်သည့် သတင်းအချက်အလက်များကို မည်သည့်အာမခံချက်မျှမပေးဘဲ အသုံးပြုသူများအတွက် အရင်းအမြစ်တစ်ခုအနေဖြင့်သာ ပေးအပ်ထားပါသည်။ ADB သည် အရည်အသွေးမြင့်မားသော သတင်းအချက်အလက် အကြောင်းအရာများကို ပေးအပ်နိုင်ရန်အတွက် ကြိုးပမ်းရာတွင် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဆိုင်ရာ အာမခံချက် အကန့်အသတ်မရှိခြင်း၊ သီးသန့် ရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုဖြင့် အသုံးပြုရန် ကိုက်ညီခြင်းနှင့် ဥပဒေထိပါးချိုးဖောက်မှု မရှိရေးများ အပါအဝင် မည်သည့်အာမခံချက်ကိုမူမပေးဘဲ အရှိအတိုင်းသာ ဖော်ပြပေးမည်ဖြစ်သည်။ သတင်းအချက်အလက်များ၏ တိကျမှန်ကန်မှုနှင့် ပြည့်စုံမှုကို ADB အနေဖြင့် အာမခံခြင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်စားပြုခြင်း မပြုလုပ်ပါ။